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Abstract (en)
[origin: WO2015004189A1] The invention relates to a piston element arrangement, especially for an injection nozzle (1) for fluids, said arrangement
comprising a piston element (7) having at least one guide portion (7a) and a central axis (7e); and a bore (9) in which the at least one guide portion
(7a) of the piston element (7) is slidably guided in a longitudinal direction. The piston element arrangement has at least one surface structure (10)
having a number of axially spaced-apart, discontinuous peripheral structures. An injection nozzle (1) is fitted with the piston element arrangement.

Abstract (de)
Eine Kolbenelementanordnung, insbesondere für eine Einspritzdüse (1) für Fluide, umfasst ein Kolbenelement (7) mit mindestens einem
Führungsabschnitt (7a) und einer Mittelachse (7e); und eine Bohrung (9), in welcher der mindestens eine Führungsabschnitt (7a) des
Kolbenelementes (7) längsverschiebbar geführt ist. Die Kolbenelementanordnung weist mindestens eine Oberflächenstruktur (10) mit einer Anzahl
von axial beabstandet angeordneten unterbrochenen, umlaufenden Strukturen auf. Eine Einspritzdüse (1) ist mit der Kolbenelementanordnung
ausgerüstet.
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